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Or. 0012.3.2025     

 

Protokół Nr 11/2025 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów, 

 Rozwoju Gospodarczego i  Spraw Regulaminowych 

Rady Powiatu Mławskiego 

odbytego w dniu 26 lutego 2025 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Mariusza Chmielaka – Przewodniczącego Komisji 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonych list obecności oraz zaproszeni 

goście. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Pan Mariusz Chmielak - Przewodniczący Komisji 

Otworzył jedenaste posiedzenie Komisji, powitał członków Komisji i zaproszonych gości. 

 

Punkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Mariusz Chmielak - Przewodniczący Komisji 

Poinformował, że w posiedzeniu uczestniczy 4 członków Komisji, wobec czego obrady są 

prawomocne. Nieobecny jest radny Pan Artur Kacprzak.  

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołów: Nr 9/2025 i Nr 10/2025 z posiedzenia Komisji. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 9/2025. 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 10/2025. 

 

Punkt 4 

Uchwalenie porządku obrad. 

 

Pan Mariusz Chmielak - Przewodniczący Komisji 

Zaproponował następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3. Przyjęcie protokołów: Nr 9/2025 i Nr 10/2025 z posiedzenia Komisji. 

4. Uchwalenie porządku obrad. 

5. Informacja na temat ruchu budowlanego na terenie powiatu mławskiego w 2024 roku. 

6. Zaopiniowanie projektu Apelu Rady Powiatu Mławskiego o zawarcie kontraktu pomiędzy 

Mazowieckim Oddziałem Wojewódzkim Narodowego Funduszu Zdrowia a Samodzielnym 

Publicznym Zakładem Opieki Zdrowotnej w Mławie na realizację usług w Zakładzie 

Opiekuńczo - Leczniczym.  

7. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu Mławskiego w sprawie: 

• ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w Powiatowym Centrum 

Opiekuńczo – Mieszkalnym im. ks. Stanisława Jurczuka w Mławie; 

• złożenia wniosku przez Powiat Mławski o dofinansowanie zadania pn.: „Remont 

pomieszczenia wraz z wyposażeniem na potrzeby pracowni kształcenia w zawodzie 
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technik usług fryzjerskich z elementami wizażu w Technikum Nr 3 w Zespole Szkół 

Nr 3 w Mławie” ze środków budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach 

instrumentu wsparcia zadań ważnych dla równomiernego rozwoju województwa 

mazowieckiego; 

• złożenia wniosku przez Powiat Mławski o  dofinansowanie zadania pn.: „Remont 

dachu Mławskiej Hali Sportowej w Mławie” ze środków budżetu Województwa 

Mazowieckiego w ramach Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia Infrastruktury 

Sportowej „Mazowsze dla sportu 2025”; 

• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Mławskiego; 

• zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Mławskiego na rok 2025. 

8. Zapytania i wolne wnioski.  

9. Zamknięcie posiedzenia.                    

                           

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad zaproponowany przez Przewodniczącego Komisji. 

 

 

 

Punkt 5 

Informacja na temat ruchu budowlanego na terenie powiatu mławskiego w 2024 roku. 

 

Pan Dariusz Makowski – Dyrektor Wydziału Infrastruktury, Rolnictwa i Środowiska  

Poinformował, że w okresie od 01.01.2024 roku do 31.12.2024 roku wydanych zostało 499 decyzji 

o pozwoleniu na budowę. Z tego 133 pozwolenia dotyczyły budowy budynku mieszkalnego 

jednorodzinnego, w tym 3 pozwolenia dotyczyły budynków w zabudowie bliźniaczej, a kolejne 3 

pozwolenia dotyczyły budynków w zabudowie szeregowej (jedno 43 budynki, drugie 5 budynków, 

trzecie 5 budynków – wszystkie w gminie Mława). Podział na gminy pod względem wydanych 

pozwoleń na budowę budynków jednorodzinnych: Mława – 26, Dzierzgowo - 2, Lipowiec Kościelny 

– 12, Radzanów – 3, Strzegowo – 28, Stupsk – 11, Szreńsk – 4, Szydłowo – 17, Wieczfnia Kościelna 

– 9, Wiśniewo – 21. Na rozbudowę, nadbudowę, odbudowę oraz remont budynków zostało wydanych 

92 pozwoleń na budowę. Podział na gminy pod względem wydanych pozwoleń: Mława – 18, 

Dzierzgowo -13, Lipowiec Kościelny – 5, Radzanów – 6, Strzegowo – 10, Stupsk – 6, Szreńsk – 5, 

Szydłowo – 8, Wieczfnia Kościelna – 12, Wiśniewo – 9. Na budowę budynku inwentarskiego 

(kurnika) wydano 5 pozwoleń na budowę. W tym jedno pozwolenie obejmowało 2 budynki (gm. 

Stupsk), drugie obejmowało 1 budynek (gm. Lipowiec Kościelny), trzecie pozwolenie obejmowało 

3 budynki (gm. Szreńsk), czwarte obejmowało 1 budynek (gm. Wiśniewo). Łącznie 7 nowych 

budynków. W roku 2023 powstało 21 takich budynków. Podział na gminy pod względem wydanych 

pozwoleń:  Mława – 0, Dzierzgowo - 0, Lipowiec Kościelny – 1, Radzanów – 0, Strzegowo – 0, 

Stupsk – 1, Szreńsk – 2, Szydłowo – 0, Wieczfnia Kościelna – 0, Wiśniewo – 1. Na budowę budynku 

inwentarskiego (chlewnie, obory, stajnie) wydano 11 pozwoleń na budowę. Podział na gminy pod 

względem wydanych pozwoleń: Mława – 0, Dzierzgowo - 0, Lipowiec Kościelny – 0, Radzanów – 

3, Strzegowo – 4, Stupsk – 1, Szreńsk – 0, Szydłowo – 1, Wieczfnia Kościelna – 1, Wiśniewo – 1. Na 

budowę budynków handlowo – usługowych zostało wydanych 13 pozwoleń. Podział na gminy pod 

względem wydanych pozwoleń: Mława – 5, Dzierzgowo - 0, Lipowiec Kościelny – 4, Radzanów – 

0, Strzegowo – 0, Stupsk – 1, Szreńsk – 1, Szydłowo – 0, Wieczfnia Kościelna – 1, Wiśniewo – 1. Na 

budowę budynków gospodarczych (hal namiotowych i magazynów) zostały wydane 64 pozwolenia 

na budowę. Podział na gminy pod względem wydanych pozwoleń: Mława – 11, Dzierzgowo - 4, 

Lipowiec Kościelny – 4, Radzanów – 11, Strzegowo – 13, Stupsk – 4, Szreńsk – 6, Szydłowo – 3, 

Wieczfnia Kościelna – 2, Wiśniewo – 6. Na budowę budynków wielorodzinnych zostały wydane 3 

pozwolenia na budowę – wszystkie dotyczą miasta Mława. Pozwolenia zostały wydane na trzy 

budynki, pierwszy budynek obejmował 69 lokali, drugi 8 lokali, trzeci 70 lokali. Łącznie 147 lokali 

mieszkalnych. W roku 2023 powstało 222 takich lokali. Podział na gminy pod względem wydanych 
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pozwoleń:  Mława – 3, Dzierzgowo - 0, Lipowiec Kościelny – 0, Radzanów – 0, Strzegowo – 0, 

Stupsk – 0, Szreńsk – 0, Szydłowo – 0, Wieczfnia Kościelna – 0, Wiśniewo – 0. Na budowę innych 

obiektów wydano 21 pozwoleń. Były to między innymi:  

− budowa elektrowni fotowoltaicznej w gminie Strzegowo, 

− budowa linii napowietrznej w gminie Wiśniewo, 

− budowa wieży antenowej w gminie Szydłowo, 

− budowa instalacji paneli fotowoltaicznych w gminie Strzegowo – 1, w gminie Radzanów - 2,                 

w gminie Lipowiec Kościelny – 1, 

− rozbudowa instalacji fotowoltaicznej w gminie Wieczfnia Kościelna, 

− przebudowa oświetleniowej sieci kablowej w gminie Mława, 

− budowa stacji bazowej telefonii komórkowej PLAY w gminie Wiśniewo, 

− budowa przyłącza sieci szerokopasmowej w gminie Mława, 

− budowa naziemnej elektrowni fotowoltaicznej w gminie Wiśniewo, 

− budowa zbiornika retencyjnego w gminie Mława - 2, 

− budowa stacji uzdatniania wody w gminie Mława, 

− rozbudowa oczyszczalni ścieków w gminie Wieczfnia Kościelna -1, w gminie Strzegowo – 1, 

− budowa dwóch stawów karpiowych w gminie Wiśniewo, 

− budowa sieci wodno – kanalizacyjnej w gminie Mława, 

− budowa odcinka sieci kanalizacyjnej w gminie Wieczfnia Kościelna, 

− modernizacja stacji uzdatniania wody w gminie Strzegowo.  

Podział na gminy pod względem pozwoleń: Mława – 6, Dzierzgowo - 0, Lipowiec Kościelny – 1, 

Radzanów – 2, Strzegowo – 4, Stupsk – 0, Szreńsk – 0, Szydłowo – 1, Wieczfnia Kościelna – 3, 

Wiśniewo – 4. Na budowę wewnętrznej i zewnętrznej instalacji gazowej zostało wydane 99 

pozwoleń. Podział na gminy pod względem wydanych pozwoleń: Mława – 25, Dzierzgowo - 0, 

Lipowiec Kościelny – 10, Radzanów – 8, Strzegowo – 9, Stupsk – 11, Szreńsk – 2, Szydłowo – 12, 

Wieczfnia Kościelna – 9, Wiśniewo – 13. Na budowę zbiornikowej instalacji gazowej zostało 

wydanych 36 pozwoleń. Podział na gminy pod względem wydanych pozwoleń: Mława – 4, 

Dzierzgowo - 0, Lipowiec Kościelny – 4, Radzanów – 1, Strzegowo – 6, Stupsk – 4, Szreńsk – 2, 

Szydłowo – 3, Wieczfnia Kościelna – 4, Wiśniewo – 8. Zmiany sposobu użytkowania – 19 decyzji 

(zgłoszenia – 9 i decyzje – 10). Podział na gminy: Mława – 6, Dzierzgowo - 0, Lipowiec Kościelny 

– 4, Radzanów – 0, Strzegowo – 4, Stupsk – 0, Szreńsk – 2, Szydłowo – 1, Wieczfnia Kościelna – 1, 

Wiśniewo – 1. Ponadto na podstawie Spec ustawy – Zezwolenie na realizację inwestycji drogowej 

(rozbudowa drogi) wydano 12 decyzji: dla Wójta Gminy Wieczfnia Kościelna – w ilości 2, dla 

Zarządu Powiatu Mławskiego – 1, dla Wójta Gminy Szydłowo – 1, dla Wójta Gminy Dzierzgowo – 

3, dla Wójta Gminy Strzegowo – 3, dla Burmistrza Miasta Mława – 1, dla Wójta Gminy Stupsk – 1.  

W omawianym okresie przyjęto 1025 zgłoszeń nie wymagających pozwolenia na budowę. W tym 

dwa zgłoszenia dotyczyły budowy budynku mieszkalnego jednorodzinnego (do 70 m²), jedno na 

terenie gminy Strzegowo, drugie na terenie gminy Lipowiec Kościelny. Podział na gminy pod 

względem zgłoszeń: : Mława – 205, Dzierzgowo - 43, Lipowiec Kościelny – 78, Radzanów – 85, 

Strzegowo – 161, Stupsk – 108, Szreńsk – 65, Szydłowo – 91, Wieczfnia Kościelna – 87, Wiśniewo 

– 102. Ilość wydanych zaświadczeń o samodzielności lokali: 37.  

 

Pan Mariusz Chmielak - Przewodniczący Komisji 

Otworzył dyskusję. 

 

Pan Jerzy Rakowski – Członek Komisji 

Powiedział, że generalnie budownictwo zmniejszyło się.  
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Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu Apelu Rady Powiatu Mławskiego o zawarcie kontraktu pomiędzy 

Mazowieckim Oddziałem Wojewódzkim Narodowego Funduszu Zdrowia a Samodzielnym 

Publicznym Zakładem Opieki Zdrowotnej w Mławie na realizację usług w Zakładzie 

Opiekuńczo - Leczniczym.  

 

Pani Beata Chocholska – Główny Specjalista w Wydziale Edukacji, Sportu i Zdrowia 

Poinformowała, że wspomniany Apel Rady Powiatu Mławskiego o zawarcie kontaktu pomiędzy 

Mazowieckim Oddziałem Wojewódzkim Narodowego Funduszu Zdrowia a Samodzielnym 

Publicznym Zakładem Opieki Zdrowotnej w Mławie na realizację usług w Zakładzie Opiekuńczo – 

Leczniczym dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie tego kontraktu. Utworzenie Zakładu Opiekuńczo 

– Leczniczego na 35 łóżek pozwoliłoby na racjonalizację wykorzystania zasobów w systemie 

ochrony zdrowia w powiecie poprzez poszerzenie zakresu dostępności do świadczeń 

długoterminowych prowadzących do odciążenia lecznictwa szpitalnego.   

 

Pan Witold Okumski – Starosta Mławski 

Powiedział, że Mazowiecki Oddział Wojewódzki Funduszu Zdrowia ogłaszając konkurs na Zakład 

Opiekuńczo – Leczniczy jednocześnie określił maksymalną liczbę łóżek w powiecie. Ta maksymalna 

liczba łóżek w całym powiecie mławskim wynosi 37.  

 

Pan Krzysztof Kwiatek – Członek Komisji 

Zapytał, czy te 35 łóżek to zupełnie nowe łóżka? 

 

Pan Witold Okumski – Starosta Mławski 

Odpowiedział, że tak.  

 

Pan Jerzy Rakowski – Członek Komisji 

Zapytał, dlaczego jest propozycja, aby wystosować ten Apel? Czy są obawy, że nie zostanie wyrażona 

zgoda na utworzenie ZOL? 

 

Pan Witold Okumski – Starosta Mławski 

Odpowiedział, że tak. Ostatnio było spotkanie w Mazowieckim Oddziale Narodowego Funduszu 

Zdrowia, w którym uczestniczyła również pani Dyrektor Oddziału - Katarzyna Słodka i pracownicy 

NFZ. Tematy omawiane dotyczyły różnych kwestii, m. in. mławskiego szpitala – jego sytuacji, analiz, 

jak również Zakładu Opiekuńczo – Leczniczego. Konkurs jest ogłoszony na 37 łóżek, natomiast 

wnioski złożyły trzy podmioty z terenu powiatu mławskiego. Są to: mławski szpital, Grupa Zdrowie 

- Bogurzyn, Arnica. ZOL powstałby w wyniku przekształcenia oddziałów szpitala. W chwili obecnej 

odbywa się reorganizacja oddziałów w SPZOZ w Mławie – oddziału wewnętrznego oraz oddziału 

ortopedycznego, który będzie połączony z chirurgią. Dzięki temu mogą powstać łóżka do ZOL. Skala 

tych przekształceń będzie zależała od tego, ile i czy w ogóle zostaną pozyskanie miejsca ZOL. Apel 

jest po to, aby otrzymać tych łóżek jak najwięcej. Są one niezwykle ważne. Konieczna jest 

restrukturyzacja szpitala w Mławie. Do 7 marca 2025 roku zostanie rozstrzygnięty konkurs. Działania 

te mają również na celu ochronę miejsc pracy pracowników mławskiego szpitala – dobrze 

przygotowanego personelu. Na dzień dzisiejszy szpital nie ma bieżącej płynności finansowej, 

głównie wskutek nadmiaru łóżek. Narodowy Fundusz Zdrowia od kilku lat nie płaci za łóżko, tylko 

za tzw. JGP, czyli Jednorodną Grupę Pacjentów. Każdy pacjent, każda choroba jest odpowiednio 

klasyfikowana zgodnie z danym algorytmem (naliczenia, badania ambulatoryjne, zabiegi, długość 

pobytu w szpitalu). Każda jednostka chorobowa ma określony maksymalny poziom w jakim czasie 

pacjent powinien zostać wyleczony. Na postawie analiz przyjęte zostały określone standardy. Ogólnie 

za długo przebywają pacjenci w szpitalu. Jeżeli pobyt pacjenta w szpitalu wydłuża się, automatycznie 

spada płatność za pacjenta dla szpitala.  
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Pan Krzysztof Kwiatek – Członek Komisji    

Dodał, że na oddziale psychiatrycznym maksymalnie 8 tygodni może przebywać dany pacjent.  

 

Pan Jerzy Rakowski – Członek Komisji 

Zwrócił uwagę, aby zastanowić się czy w omawianym Apelu Rady Powiatu Mławskiego występujące 

w uzasadnieniu słowo „krytycznej” zastąpić słowami: „bardzo trudnej” sytuacji finansowej szpitala.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała zmianę w uzasadnieniu do Apelu Rady Powiatu 

Mławskiego. Zdanie: Ma to ogromne znaczenie, gdyż szpital znajduje się obecnie w krytycznej 

sytuacji finansowej” zastępuje się zapisem: „Ma to ogromne znaczenie, gdyż szpital znajduje się 

obecnie w bardzo trudnej sytuacji finansowej”. 

 

Pan Michał Pol – Wiceprzewodniczący Komisji 

Dodał, że ilość łóżek w mławskim szpitalu jest nieodpowiednio zagospodarowana. Czy ilość tych 

łóżek jest właściwa do potrzeb powiatu mławskiego? Po audycie, który jest przeprowadzany                  

w mławskim szpitalu będą wysunięte odpowiednie wnioski. Może się okazać, że mieszkańcy powiatu 

mławskiego leczą się w innych szpitalach (w innych powiatach), natomiast wszystkie informacje 

będą znane po zakończeniu tego audytu.  

 

Pan Witold Okumski – Starosta Mławski 

Powiedział, że w szpitalu w Mławie jest po prostu za dużo łóżek na oddziale ginekologiczno – 

położniczym (22 łóżka). Wszystkich przyjęć na ten oddział w ciągu całego roku było 730.                       

W mławskim szpitalu rodzi się 33% dzieci z powiatu mławskiego, w Żurominie – 23% dzieci                  

z powiatu mławskiego, w Warszawie około 11% dzieci z powiatu mławskiego. Są tereny powiatu 

mławskiego, gdzie mieszkańcy mają bliżej do szpitali w ościennych powiatach, niż do szpitala              

w Mławie. Według danych statystycznych Szpitalny Oddział Ratunkowy w Mławie nie ma kolejki 

pacjentów oczekujących na przyjęcie, natomiast szpital w Mławie jest rekordzistą pod względem 

długości pobytu pacjenta na OIOM-ie – średni czas wyniósł 38 dni – najdłuższy na Mazowszu.  

 

Pan Jerzy Rakowski – Członek Komisji 

Wspomniał, że poprzedni Dyrektor szpitala w Mławie często wskazywał, że nie jest przyjęta forma 

reformy służby zdrowia. Uważał, że może być to dla szpitala szansa, gdy będzie miał rezerwy 

związane z likwidacją miejsc w szpitalu – łóżek.   

 

Pan Krzysztof Kwiatek – Członek Komisji 

Dodał, że nie można analizować szczegółowo, gdzie leczą się pacjenci z powiatu mławskiego, gdyż 

nie wiele to daje. Dana osoba może być zameldowana w Mławie a przebywać w zupełnie innej 

miejscowości, a co za tym idzie może korzystać z usług innego szpitala.  

Powiedział, że gdyby było więcej pieniędzy do rozdysponowania przez rządzących to były by 

możliwości, aby rozpisać kontrakt na więcej łóżek do Zakładu Opiekuńczo – Leczniczego, który 

świadczyłby te usługi. Ważna jest też informacja jakie potrzeby występują w danym powiecie 

odnośnie ilości ewentualnych pacjentów do Zakładu Opiekuńczo – Leczniczego.    

 

 

Komisja jednogłośnie (4 głosami za) pozytywnie zaopiniowała projekt Apelu Rady Powiatu 

Mławskiego o zawarcie kontraktu pomiędzy Mazowieckim Oddziałem Wojewódzkim Narodowego 

Funduszu Zdrowia a Samodzielnym Publicznym Zakładem Opieki Zdrowotnej w Mławie na 

realizację usług w Zakładzie Opiekuńczo – Leczniczym z uwzględnieniem zmiany zapisu                        

w uzasadnieniu Apelu. Zdanie: Ma to ogromne znaczenie, gdyż szpital znajduje się obecnie                    

w krytycznej sytuacji finansowej” zastępuje się zapisem: „Ma to ogromne znaczenie, gdyż szpital 

znajduje się obecnie w bardzo trudnej sytuacji finansowej”, podejmując stosowną uchwałę.  

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych.  
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Punkt 7 

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu Mławskiego w sprawie: 

 

• ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w Powiatowym Centrum 

Opiekuńczo – Mieszkalnym im. ks. Stanisława Jurczuka w Mławie 

 

Pani Anna Szczypińska – Kierownik PCOM w Mławie 

Poinformowała, że proponowany projekt uchwały Rady Powiatu Mławskiego wnosi, iż zostaje 

zmniejszona wysokość odpłatności (w procentach, w zależności od dochodu) za pobyt uczestnika         

w Powiatowym Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnym. Jest to związane z tym, iż w momencie 

wprowadzenia opłat od października 2024 roku za pobyt w PCOM w Mławie zmniejszyła się ilość 

osób chętnych do uczestnictwa w Centrum. Odpłatności dla wielu osób okazały się zbyt wysokie. Są 

one związane z kryterium dochodowym osoby uczestniczącej. W dalszym ciągu są miejsca wolne na 

pobyt dzienny. Na pobyt całodobowy cały czas są uczestniczy i chętni oczekują na miejsce.                    

W przedmiotowej uchwale zwiększona jest wysokość odpłatności (w procentach, w zależności od 

dochodu) za pobyt całodobowy.  Zmiany są w oparciu o to, aby opłaty były adekwatne do 

świadczonych usług i do kosztów jakie są ponoszone przez Powiatowe Centrum Opiekuńczo – 

Mieszkalne w Mławie. Jest dodany również zapis, że odpłatność za pobyt w Centrum wnosi się              

z góry nie później jak do 10 dnia każdego miesiąca. Osoba ponosząca odpłatność za pobyt może 

zostać zwolniona z opłat całkowicie lub częściowo w zależności od sytuacji uczestnika. Zwolnienie 

z odpłatności następuje na pisemny wniosek uczestnika lub opiekuna prawnego, a decyzja następuje 

w drodze decyzji administracyjnej.   

 

Pan Jerzy Rakowski – Członek Komisji 

Zapytał o ile procentowo opłaty spadną po wprowadzeniu tej uchwały? 

 

Pani Anna Szczypińska – Kierownik PCOM w Mławie 

Odpowiedziała, że około 20-30%. Od stycznia 2025 roku opłaty już zmniejszyły się, gdyż zmienione 

zostało kryterium dochodowe. W momencie straty osoby przebywającej w Powiatowym Centrum 

Opiekuńczo – Mieszkalnym w Mławie jest tracona dotacja od Wojewody. Cały czas są starania              

o uczestników, prowadzona jest duża promocja Centrum, np. jest spot reklamowy w Radiu 7, 

ogłoszenie w „Codzienniku Mławskim”, informacje o Centrum zamieszczone są na stronie Powiatu 

Mławskiego, na Facebooku, są tworzone ulotki i plakaty.  

Obecnie w PCOM w Mławie przebywa 17 osób, a od kwietnia będzie 19 osób.  

 

Pan Witold Okumski – Starosta Mławski 

Dodał, że rynek mławski jest bardzo trudny i konkurencyjny, jest dużo instytucji. Koszty cały czas 

rosną, dotacja od Wojewody nie zmienia się. Aktualnie „Opiekę wytchnieniową” realizuje 

Środowiskowy Dom Samopomocy Społecznej w Mławie, gdzie każdy uczestnik jest w całości przez 

Wojewodę finansowany (łącznie z wyżywieniem). Z opieki tej korzysta ponad 40 osób i nadal są 

chętni. Konieczny jest kontakt z Wójtami gmin z terenu powiatu mławskiego, gdyż mieszkańców 

Mławy nie wystarczy, aby wypełnić wszystkie miejsca jakie oferują jednostki.  

 

 

Komisja jednogłośnie (4 głosami za) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

Mławskiego w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w Powiatowym 

Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnym im. ks. Stanisława Jurczuka w Mławie, podejmując stosowną 

uchwałę. 

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych.  

 

Pan Krzysztof Kwiatek – Członek Komisji    

Opuścił posiedzenie Komisji. 
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• złożenia wniosku przez Powiat Mławski o dofinansowanie zadania pn.: „Remont 

pomieszczenia wraz z wyposażeniem na potrzeby pracowni kształcenia w zawodzie 

technik usług fryzjerskich z elementami wizażu w Technikum Nr 3 w Zespole Szkół Nr 

3 w Mławie” ze środków budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach instrumentu 

wsparcia zadań ważnych dla równomiernego rozwoju województwa mazowieckiego 

 

Pan Piotr Witkowski – Z-ca Dyrektora Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju 

Poinformował, że przedmiotowy projekt uchwały przygotowany na posiedzeniu Zarządu Powiatu 

Mławskiego jest kierowany na obrady Sesji Powiatu Mławskiego z prośbą o wyrażenie zgody na 

złożenie wniosku przez Powiat Mławski o dofinansowanie zadania pn.: „Remont pomieszczenia wraz 

z wyposażeniem na potrzeby pracowni kształcenia w zawodzie technik usług fryzjerskich                         

z elementami wizażu w Technikum Nr 3 w Zespole Szkół Nr 3 w Mławie”. Wartość tego zadania to 

155 325,00 zł. Dofinansowanie maksymalne może wynieść 60% w kosztach realizacji zadania.            

Wniosek zostałby złożony do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego                          

w Warszawie. W przypadku uzyskania dofinansowania na powyższe zadanie ze wskazaną wartością 

dofinansowania przez Sejmik Województwa Mazowieckiego, zostanie podjęta stosowna uchwała 

Rady Powiatu Mławskiego wprowadzająca powyższe zadanie do realizacji. Kwota wnioskowanej 

dotacji to 93 195,00 zł, kwota wkładu własnego i zabezpieczenie – 62 130, 00 zł. Na uruchomienie 

wspomnianego kierunku kształcenia w Technikum Nr 3 w Zespole Szkół Nr 3 w Mławie została 

podjęta Uchwała Zarządu Powiatu Mławskiego, który wyraził zgodę na prowadzenie od 1 września 

tego kierunku. W związku z uruchomieniem tego nowego kierunku została przeprowadzona 

diagnoza, wykazano potrzeby na rynku pracy w kształceniu w tym zawodzie. Obecnie w szkole jest 

prowadzone kształcenie na poziomie Branżowej Szkoły I stopnia młodocianych pracowników              

w zawodzie fryzjer. Szkoła nawiązała współpracę z przedstawicielami branży fryzjerskiej, 

przygotowała odpowiednią kadrę do kształcenia zawodu.   

 

 

Komisja jednogłośnie (3 głosami za) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

Mławskiego w sprawie złożenia wniosku przez Powiat Mławski o dofinansowanie zadania pn.: 

„Remont pomieszczenia wraz z wyposażeniem na potrzeby pracowni kształcenia w zawodzie technik 

usług fryzjerskich z elementami wizażu w Technikum Nr 3 w Zespole Szkół Nr 3 w Mławie” ze 

środków budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach instrumentu wsparcia zadań ważnych dla 

równomiernego rozwoju województwa mazowieckiego, podejmując stosowną uchwałę.                        

W głosowaniu udział wzięło 3 radnych. 

 

 

• złożenia wniosku przez Powiat Mławski o  dofinansowanie zadania pn.: „Remont dachu 

Mławskiej Hali Sportowej w Mławie” ze środków budżetu Województwa 

Mazowieckiego w ramach Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia Infrastruktury 

Sportowej „Mazowsze dla sportu 2025” 

 

Pan Krzysztof Kwiatek – Członek Komisji    

Wrócił na posiedzenie Komisji. 

 

Pan Piotr Witkowski – Z-ca Dyrektora Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju 

Poinformował, że zwraca się z prośbą o pozytywne zaopiniowanie przedmiotowej uchwały, która jest 

skierowana przez Zarząd Powiatu Mławskiego na Sesję Rady Powiatu. Projekt uchwały dotyczy 

wyrażenia zgody na złożenie wniosku przez Powiat Mławski do Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Mazowieckiego o dofinansowanie w ramach środków z budżetu Województwa 

Mazowieckiego jest to Mazowiecki Instrument Wsparcia Infrastruktury Sportowej „Mazowsze dla 

Sportu 2025” na zadanie „Remont dachu Mławskiej Hali Sportowej w Mławie”. W przypadku 
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uzyskania dofinansowania na powyższe zadanie ze wskazaną wartością dofinansowania przez Sejmik 

Województwa Mazowieckiego, zostanie podjęta stosowna uchwała Rady Powiatu Mławskiego 

wprowadzająca powyższe zadanie do realizacji i zabezpieczenia środków własnych. Szacunkowa 

wartość zadania to 420 000,00 zł, a dofinansowanie może wynieść maksymalnie 75% w kosztach 

realizacji zadania, jednak nie więcej niż 350 000,00 zł. Kwota wnioskowana z budżetu Województwa 

Mazowieckiego to 315 000,00 zł. Koszty są związane z przeprowadzeniem robót budowlano – 

montażowych – 410 000,00 zł, odpłatność za nadzór budowlany – 10 000,00 zł. Łącznie 420 000,00 

zł. Koszt Powiatu ze środków własnych to 105 000,00 zł.  

 

Pan Witold Okumski – Starosta Mławski 

Dodał, że dach na Mławskiej Hali Sportowej zacieka, wymaga remontu. W poprzedniej kadencji był 

remontowany dach od strony północnej, teraz konieczny jest remont strony południowej. Dachy 

wymagają okresowej konserwacji.  

 

 

Komisja jednogłośnie (4 głosami za) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

Mławskiego w sprawie złożenia wniosku przez Powiat Mławski o  dofinansowanie zadania pn.: 

„Remont dachu Mławskiej Hali Sportowej w Mławie” ze środków budżetu Województwa 

Mazowieckiego w ramach Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia Infrastruktury Sportowej 

„Mazowsze dla sportu 2025”, podejmując stosowną uchwałę.  

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych. 

 

 

• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Mławskiego 

 

Pani Mariola Rostkowska – Skarbnik Powiatu 

Poinformowała, że Wieloletnią Prognozę Finansową doprowadzamy do zgodności ze zmianą 

Uchwały Budżetowej na 2025 rok w zakresie wyniku budżetu i związanych z nim kwot dochodów, 

wydatków, przychodów i rozchodów, przedsięwzięć oraz kwot długu powiatu. Zostaje wprowadzone 

nowe przedsięwzięcie wprowadzone do Wieloletniej Prognozy Finansowej, które dotyczy projektu 

programu: „Wykluczeniu powiedz STOP - wsparcie osób bezrobotnych i biernych zawodowo                 

z powiatu mławskiego”. Zadanie bieżące, które ma być realizowane w latach 2025-2026. Łączne 

nakłady planowane na realizację zadania wynoszą 1 261 982,00 zł, w tym w 2025 roku – 894 894,00 

zł. Limit zobowiązań dla zadania wynosi 1 261 892,00 zł. Jednostką realizującą jest Powiatowy 

Urząd Pracy w Mławie.  

Dochody bieżące zwiększają się o kwotę 2 251 927,13 zł w tym: z tytułu dotacji i środków 

przeznaczonych na cele bieżące w wysokości 2 245 688,60 zł oraz pozostałe dochody w wysokości 

6 238,53 zł.  

Dochody majątkowe zwiększają się o kwotę 10 875,64 zł, w tym: z tytułu dotacji przeznaczonych na 

zadania inwestycyjne w wysokości 10 300,00 zł oraz dochody ze sprzedaży mienia w wysokości 

575,64 zł.  

Wydatki bieżące zwiększają się o kwotę 2 252 502,77 zł i dotyczą zwiększeń dochodów bieżących 

oraz dochodów ze sprzedaży mienia z przeznaczeniem na pozostałe wydatki bieżące w wysokości 

1 165 436,08 zł oraz wynagrodzenia i pochodne w wysokości 1 087 066,69 zł.  

Wydatki majątkowe zwiększają się o kwotę 10 300,00 zł, w tym na zadanie inwestycyjne pn.: 

„Budowa mostu na rzece Mławka w miejscowości Ratowo wraz z rozbiórką mostu o JNI 01005648 

i rozbudową drogi dojazdowej nr 2338W – dokumentacja techniczna”.  

Wynik budżetu nie uległ zmianie. 

Przychody nie uległy zmianie. 

Rozchody nie uległy zmianie.  

Kwota długu nie uległa zmianie. 

Powiat Mławski zachowuje relację określoną w art. 242 ust. 1 ustawy o finansach publicznych oraz 
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relację z art. 243 tejże ustawy na lata 2025-2036. 

Wartości wskazane w pozostałych pozycjach Wieloletniej Prognozy Finansowej stanowią informacje 

uzupełniające względem pozycji opisanych powyżej. Zostały przedstawione w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej zgodnie z obowiązującym stanem faktycznym, na podstawie zawartych umów 

i porozumień. 

 

 

Komisja jednogłośnie (4 głosami za) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

Mławskiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Mławskiego, podejmując 

stosowną uchwałę. 

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych.  

 

 

• zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Mławskiego na rok 2025 

 

Pani Mariola Rostkowska – Skarbnik Powiatu 

Poinformowała, że budżet po stronie dochodów zwiększa się o kwotę 25 493 772,05 zł i zmniejsza 

się o kwotę 24 512 169,92 zł (per saldo +981 602,13 zł), w tym dochody bieżące zwiększają się             

o kwotę 970 726,49 zł (per saldo), dochody majątkowe zwiększają się o kwotę 10 875,64 zł (per 

saldo). Zmiany następują w oparciu o następujące wnioski: 

1. Wniosek Wydziału Promocji, Funduszy Pomocowych i Rozwoju w sprawie zwiększenia 

dochodów i wydatków z tytułu pomocy finansowej z Gminy Radzanów na zadanie inwestycyjne pn.: 

„Budowa mostu na rzece Mławka w miejscowości Ratowo wraz z rozbiórką mostu o JNI 01005648 

i rozbudową drogi dojazdowej nr 2338W - dokumentacja techniczna” w wysokości 10 300,00 zł. 

Ponadto zwiększa się udział środków własnych w wysokości 10 300,00 zł, ze zmniejszenia środków                      

z zakupów inwestycyjnych pn.: „Zakup piaskarki z pługiem odśnieżnym”. Łączny koszt zadania po 

przeprowadzonym postępowaniu przetargowym i dokonanych zmianach wynosi 270 600,00 zł. 

2. Informacja od Ministra Finansów w sprawie ostatecznych kwot udziałów w podatku dochodowym 

od osób fizycznych i podatku dochodowym od osób prawnych oraz należnej subwencji ogólnej, które 

nie uległy zmianie na rok 2025. Ulega zmianie ujęcie w klasyfikacji budżetowej subwencji ogólnej 

(rozdział 75834) i rezerwy na uzupełnienie dochodów jednostek (rozdział 75835). Dostosowujemy 

klasyfikację budżetową do zgodności z Ministerstwem Finansów oraz zmianą klasyfikacji 

budżetowej od 1 stycznia 2025 r. 

3. Wniosek Powiatowego Urzędu Pracy w Mławie w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków      

w wysokości 894 984,00 zł w ramach programu realizowanego ze środków EFS pn.: „Wykluczeniu 

powiedz STOP – wsparcie osób bezrobotnych i biernych zawodowo z powiatu mławskiego”. Program 

realizowany będzie w okresie od 2025-2026 roku w łącznej wysokości 1 261 982,00 zł, ujęty                

w złączniku nr 2 w przedsięwzięciach Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

4. Wniosek Powiatowego Urzędu Pracy w Mławie w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków      

w wysokości 5 638,53 zł z tytułu wpływu kar i odszkodowań, z przeznaczeniem na uzupełnienie 

środków na zakup usług remontowych, dotyczących naprawy pomieszczeń po awarii związanej z ich 

zalaniem (w skutek uszkodzonego zaworu wody). 

5. Wniosek Wydziału Edukacji, Sportu i Zdrowia w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków          

w wysokości 69 503,96 zł, w ramach przyznanych środków od Wojewody Mazowieckiego na 

realizację rządowego programu „Dofinansowanie wynagrodzeń rodzin zastępczych zawodowych         

i prowadzących rodzinne domy dziecka na lata 2024-2027”. Realizatorem zadania będzie Powiatowe 

Centrum Pomocy Rodzinie w Mławie. 

6. Wniosek Centrum Administracyjnego do Obsługi Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych              

w Kowalewie w sprawie zwiększenia dochodów w wysokości 575,64 zł z tytułu wpływu środków ze 

sprzedaży składników majątkowych. Po stronie wydatkowej zwiększa się plan w wysokości 468,00 

zł, pozostała kwota w wysokości 107,64 zł stanowi podatek VAT, który zostanie wprowadzony do 

planu finansowego Starostwa Powiatowego w związku z centralizacją VAT. Ponadto zwiększa się 
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dochody i wydatki w Domu Dziecka Nr 2 w Kowalewie w wysokości 600,00 zł z wpływu środków 

z odszkodowania za nieszczęśliwy wypadek. Środki przeznaczone będą na zakup materiałów. 

 

Budżet po stronie wydatków zmniejsza się o kwotę 991 902,13 zł i zwiększa się o kwotę 10 300,00 

zł (per saldo +981 602,13 zł), w tym wydatki bieżące zwiększają się o kwotę 971 302,13 zł, wydatki  

majątkowe zwiększają się o kwotę 10 300,00 zł (per saldo). Zmiany następują w oparciu o wnioski 

wymienione powyżej. 

 

 

Komisja jednogłośnie (4 głosami za) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

Mławskiego w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Mławskiego na rok 2025, podejmując 

stosowną uchwałę. 

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych.  

 
 

Punkt 8 

Zapytania i wolne wnioski. 

 

Pytań i wniosków nie zgłoszono. 

 

Punkt 9 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pan Mariusz Chmielak - Przewodniczący Komisji 

Zamknął jedenaste posiedzenie Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Spraw 

Regulaminowych. Podziękował radnym i zaproszonym gościom za udział w posiedzeniu.    

 

 

         Przewodniczący Komisji 

 

              Mariusz Chmielak 

 

 
 

Sporządziła: 

Agnieszka Wisińska 

10.03.2025 r. 

 


